
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Grzegorza Czeleja

na 43. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Moje zapytanie dotyczy budowy trasy ekspresowej S17 Warszawa–Lublin i wywo³ane jest obawami

mieszkañców regionu lubelskiego o stan tych¿e prac.
Celem rozbudowy drogi krajowej nr 17 jest poprawa warunków i stanu bezpieczeñstwa ruchu na je-

dnej z najwa¿niejszych dróg w kraju oraz w³¹czenie jej do sieci ekspresowych dróg krajowych o istotnym
znaczeniu dla po³¹czeñ miêdzynarodowych i miêdzyregionalnych. Pe³ni¹c istotn¹ funkcjê turystyczn¹
oraz rolê wa¿nej arterii dla przewozów towarowych, droga S17 ma przyczyniæ siê do rozwoju czêœci
wschodniej kraju, w tym regionu lubelskiego.

Oczywiste jest, ¿e po to, aby umo¿liwiæ szybki i bezpieczny dojazd z Lubelszczyzny na Mazowsze,
trzeba zbudowaæ szereg obwodnic, skrzy¿owañ bezkolizyjnych, obiektów mostowych oraz po³¹czeñ tra-
sy S17 z sieci¹ równoleg³ych dróg dojazdowych. W zwi¹zku z tym, jak mi wiadomo, prace zosta³y podzie-
lone na etapy, które kolejno bêd¹ realizowane.

W zwi¹zku z tym uprzejmie zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami.
1. Jak przedstawia siê roz³o¿enie œrodków finansowych przeznaczonych na poszczególne odcinki:

Warszawa–Garwolin, Garwolin–Kurów, Kurów–Lublin wraz z obwodnic¹ Lublina–Piaski?
2. Na jakim etapie s¹ prace na poszczególnych wymienionych odcinkach?
3. Kiedy planowane jest ich oddanie do pe³nego u¿ytkowania?

Z powa¿aniem
Grzegorz Czelej




